

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES Date: 13-06-2024 12:25:47 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار للخدمات المالية التاريخ: 13-06-2024 12:25:47 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES was held on 12:00 On 13-06-2024 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 51.13%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بيت الاستثمار للخدمات المالية بتاريخ 13-06-2024 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في زووم وبنسبة حضور 51.13%.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 3000000 to 10000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 3000000 سهم/دينار إلى 10000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Strategic partner:	شريك استراتيجي:
Authorizing the Board of Directors to carry out the procedures and determine the names of the people and the amount of each of them's contribution	تفويض مجلس الإدارة بالسير بالإجراءات وتحديد أسماء الأشخاص ومقدار مساهمة كل منهم
Note: please specify the following information – if available:- 1. Issuing price of the new shares 2. Name/names of targeted subscriber /subscribers	ملاحظة: يرجى تحديد المعلومات التالية: 1. سعر إصدار الأسهم الجديدة 2. الجهة او الجهات التي سيتم تخصيص الاسهم لها
The issuance discount is 80 piasters or 90% of the market price, whichever is higher, or according to the price determined by the Securities Commission.	خصم اصدار 80 قرش أو 90% من السعر السوقي ايهما أعلى أو وفقا للسعر الذي تحدده هيئة الاوراق المالية
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر

<p>Extinguishing part of the retained losses, in a total of (626,124) dinars, by exhausting the voluntary reserve and then the compulsory reserve.</p>	<p>اطفاء جزء من الخسائر المدورة وبما مجموعه (626,124) دينار ، من خلال استنفاد الاحتياطي الإختياري ومن ثم الاحتياطي الإجباري</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea</p>